
Nieuws van de fractie januari 



Integraal Huisvestingsplan Binnensport
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Sport is belangrijk. Het maakt je niet alleen lichamelijk fitter, maar het houdt je ook mentaal 
gezond. De oude Grieken schreven al over ‘een gezonde geest in een gezond lichaam’.  

Van sporten krijgen we discipline, het vermindert eenzaamheid en het levert vriendschappen op. 
Verenigingen zijn daarvoor goede ontmoetingsplaatsen. Soms zelfs één van de laatste plekken waar mensen 
elkaar écht zien en spreken. De multifunctionele rol die sportaccommodaties hebben, is cruciaal voor een 
dorp of wijk. Als PvdA fractie dragen we sport een warm hart toe en zijn we positief over het Integraal 
Huisvestingsplan Binnensport. De investeringen zijn namelijk hard nodig, want van de huidige locaties 
voldoen er slechts 5 aan de moderne eisen. Daarnaast is 65% van alle accommodaties in de gemeente 
ouder dan 40 jaar en daarmee voorbij de economische levensduur.  

We zijn blij dat er nu een meerjarenplan voor ons ligt en dat we niet ‘ad hoc’ naar verbeteringen kijken.  
Dit meerjarenplan is een grote opdracht, maar ook een mooie uitdaging. Het creëert kansen om duurzame 
en toekomstbestendige sportaccommodaties te verwezenlijken die voldoen aan de eisen van KVLO en 
NOC*NSF. 

Onze fractie vindt modernisering en variatie van sporten belangrijk voor kinderen, want het helpt om 
bewegen leuk te maken en om talent te ontwikkelen. Én het is voor ons noodzakelijk dat iedereen gebruik 
kan maken van de binnensportaccommodaties: jong en oud, rijk en arm, mobiel en minder mobiel.  
Ook moet er in alle dorpen en wijken gesport kunnen worden zonder dat men ver hoeft te reizen. 



Leerlingenvervoer

Na 10 jaar was het tijd voor een nieuwe verordening leerlingenvervoer! 

Het gaat hier om kinderen die naar het speciaal onderwijs gaan. De verordening is in 
lijn gebracht met de modelverordening van de Vereniging Nederlandse Gemeenten.  

Daarnaast is door de wethouder toegezegd zoveel mogelijk naar maatwerk te kijken. 
Die ruimte is er ook zeker binnen deze verordening. De fractie van de PvdA heeft 
ingestemd met deze verordening. 
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Budget Koningsdag
We hebben het allemaal in het nieuws kunnen lezen en horen; het budget voor Koningsdag in onze 
gemeente bleek opeens een uitdaging. Dit is een samenvatting van wat onze fractie hierover heeft gezegd in 
de raadsvergadering: 

“Dit jaar komt de koning onze mooie gemeente bezoeken. Er zijn niet veel verjaardagen die zo groots 
worden gevierd als de verjaardag van onze Koning en dit jaar mag Emmen zijn verjaardagsfeest organiseren. 
Hoewel de sociaaldemocratie niet bekend staat als de meest koningsgezinde stroming, heeft het geen zin 
om een discussie te voeren over nut en noodzaak van de monarchie. Wij blijven daarom bij de kern van de 
discussie als het gaat om de Koningsdagviering in Emmen.  

Het is een viering die, zoals ook blijkt uit onderzoeken, in andere steden voor maatschappelijke en 
economische waarde zorgt. Het levert een bijdrage aan de trots en saamhorigheid van de gemeente. De 
zendtijd via de NOS geeft Emmen de gelegenheid zich te laten zien als een aantrekkelijk en mooie 
gemeente. Wellicht helpt dit om een betere plek in de Atlas van Nederland te krijgen.  

De fractie van de PvdA gelooft daarom oprecht in de meerwaarde van het koningsbezoek met zijn familie. 

Er volgen direct een paar kanttekeningen. Deze maatschappelijke en economische meerwaarde heeft 
namelijk een prijskaartje. Bij de begrotingsvergadering werd gesproken over een schatting van 500.000 euro 
die door de gemeente Emmen moet worden betaald. Daarom doet de provincie een bijdrage van 1 miljoen 
euro. Pv
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Budget Koningsdag - vervolg
Tijdens de vergadering van de commissie BME in december meldt de burgemeester naar aanleiding van 
vragen van Wakker Emmen dat er nog sprake is van voorbereidingen en dat er sprake is van onduidelijkheid 
over de invulling van het programma. Eveneens meldt hij dat dat er nog gesprekken gevoerd worden over 
de organisatie met het koningshuis, de NOS, politie en beveiliging. De organisatie bevindt zicht nog in het 
offertestadium. 
  
Maar wat schetst onze verbazing: niet lang na deze vergadering blijkt dat het totale bedrag dat deze viering 
moet kosten, is verdubbeld. Onze fractie vraagt zich dan in alle redelijkheid af of het allemaal wel in de juiste 
volgorde is verlopen als we het hebben over inschatten van kosten en het opstellen van de begroting. 
  
Kort en simpel: de PvdA vraagt zich vooral af hoe dit is ontstaan. Zijn we zo naïef dat we niet in staat zijn 
geweest een goede inschatting te maken? Onze fractie heeft bedenkingen bij het proces zoals dat is 
doorlopen en we willen graag duidelijkheid over zaken die we in dit proces beter of anders hadden moeten 
of kunnen doen. En we willen een goede uitleg waarom het een keer zo duur is geworden voor de gemeente 
Emmen’’. 

De burgermeester bood meermaals zijn excuses aan en kwam zelf ook tot de conclusie dat hij de raad 
onvolledig, onjuist en te laat had ingelicht. Hij erkende het haperende proces en gaf een duidelijke uitleg voor 
de stijging van de kosten. Daarna heeft onze fractie ingestemd met het budget voor Koningsdag. 
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In memoriam Kini ten Velde-Mink

Twee dagen voor haar 73e verjaardag is Kini ten Velde-Mink na een kortstondige ziekte op 4 januari 2024 
overleden in haar geboorteplaats Nieuw-Dordrecht.  

Haar hele leven heeft ze gewoond waar ze geboren en getogen is. Zij groeide op in een rode familie, lid van 
de bond, de partij en de VARA. In 1971 trouwde ze met Ben ten Velde en kregen ze een woning in Nieuw-
Dordrecht toegewezen. Door toedoen van Gezienus Evenhuis groeide haar interesse voor de PvdA. In 1981 
werd ze lid van de PvdA-afdeling in Nieuw-Dordrecht. De mogelijke komst van de ontzwavelingsfabriek bracht 
grote onrust in haar dorp en bracht haar met de bus naar de gemeenteraadsvergadering in Emmen. Van 
1994 tot 1998 was ze lid van de PvdA-fractie, een turbulente periode met een echte bestuurscrisis. In die 
periode was zij woordvoerder sport bij de bouw van de sporthal van Barger-Oosterveld.  

In 1998 werd haar plaats in de raad ingenomen door iemand uit de voormalige gemeente Schoonebeek. Dit 
deed haar pijn, maar zij pakte positief de draad weer op. Bij haar woning aan de Schepershof in Nieuw-
Dordrecht viel een bord op met de vermelding dat je bij haar terecht kon als lijstenmaker voor schilderijen en 
posters. 

Wij zullen aan haar denken op de eerstkomende algemene ledenvergadering.  
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Mocht u vragen hebben naar aanleiding van deze nieuwsupdate, stuur dan uw 
vraag naar de fractiemedewerker via fractiesecretariaat@pvdaemmen.nl

Kijk ook op: emmen.pvda.nl

mailto:fractiesecretariaat@pvdaemmen.nl

